

中宣聯會各教會 2022 年禱告事項
2022 OCMA Joint Churches Prayer Items
(2022 年二月十三日 February 13, 2022)

中宣會總會 OCM Main Church website: ocmchurch.org
154 Hester Street, New York, NY 10013; Tel: 212-219-1472

- 1) 讚美主，教會的改建已經完成。請為順利申請臨時佔用許可證 (TCO) 禱告。
Praise God that the renovation has been done. Pray that the process of applying for the TCO will be smooth.
- 2) 讚美主，教會三個堂會（英語、國語、粵語）也陸陸續續開展門徒訓練的課程。各堂會按著不同的需要有不同的步伐。請為我們禱告，願神賜福給祂的教會，藉著造就更多的門徒建立教會，實踐大使命。
Praise God that we have started the discipleship program among the three congregations (English, Mandarin, and Cantonese). Each congregation has a different pace according to its own needs. Pray that the church is being edified by making more disciples who live out the Great Commission.
- 3) 我們正在招聘教牧同工來到教會帶領和服侍。祈求神在祂的時間差派合適的工人。
We are in the process of hiring pastoral staff to come to lead and serve. Pray that God will send his workers in His time.

澤恩堂 Jireh Church website: jirehchurch.org
55 Vanderburg Road, Marlboro Township, NJ 07746; Tel: 732-431-2800

- 1) 感謝讚美主，縱使 Omicron 變種病毒肆虐，弟兄姊妹仍繼續回來敬拜，除了少數輕微確診，並無嚴重個案。
Praise that even during Omicron, members still came for worship, and have had no serious cases.

- 2) 請為四月二十三至二十四日中文研經營代禱，祈求弟兄姊妹踴躍參加，是次研經營由郝繼華牧師主領。
April 23-24, Bible Camp for the Chinese Congregation, led by Rev. John Hao

新恩堂 Grace Church website: ocmgracechurch.org
90 Mount Vernon Street, Ridgefield Park, NJ 07660; Tel: 201-440-2885

- 1) 藉著行出本年度的教會主題「回轉尋求，挺身事主」，眾弟兄姊妹一起在主裏成長和結果。
Growth and fruit in Christ through the church theme Repent Humbly, Seek Sincerely, Serve Boldly.
- 2) 求聖靈工作，領人歸主並接受洗禮。
Moving of the Holy Spirit for new believers toward baptism on Easter Sunday.
- 3) 尋找青少年事工主任
Looking for a youth director

播恩堂 Boon Church website: boonchurch.org
43-72 Bowne Street, Flushing, NY 11355; Tel: 718-445-7640

- 1) 為建堂最近開工進展及工人安全禱告，在上月已開始上建鋼鐵支柱，總共四層，夾樓 (Mezzanine) 外殼將於下星期完成。
Please pray for the current building project construction progress. With the steel bars frame build up to the top fourth floor. The frame of the mezzanine should be completed by this month. Pray for safety for all workers.
- 2) 為建堂之需要，播恩堂將在中宣聯會舉辦五堂建堂音樂見證會，也希望藉聖樂的事奉激勵弟兄姊妹愛主的心。日期如下：
3/12 (六) 下午三時：總會 4/9 (六) 下午三時：迦恩堂
5/21 (六) 下午三時：澤恩堂 6/4 (六) 下午三時：傾恩堂
9/24 (六) 下午三時：長恩堂

Boon church will host multiple concerts with the coordination of five OCMA churches this year. The purpose is to use the music ministry to encourage our love to the Lord and also for support of our building projects. Please pray that these concert bring glory to our Lord:

3/12: Sat at 3pm: Main Church

4/9 Sat at 3pm: Canaan Church 5/21: Sat at 3pm: Jireh Church

6/4: Sat at 3pm: Community Church of Brooklyn

9/24: Sat at 3pm: Community Church of Great Neck.

- 3) 為 7/1-4 (五-一) 在賓州 Marywood University 舉行夏令退修會的籌備禱告。中文講員：林永健牧師，英文：Rev. Lenny Cheng。Please pray for our preparation for the in-person Summer Retreat which will be hosted on 7/1-4 (Fri-Mon) in Marywood University, PA. Chinese speaker: Rev. Brian Lam. English Speaker: Rev. Lenny Cheng.

迦恩堂 Canaan Church website: ocmccp.org

826 Village Road West, Princeton Jct, NJ 08550, Tel: 609-480-6027

-
- 1) 求主賜英文部一位牧者。
God provides a pastor for the English ministry.
 - 2) 主堅固各小組與團契的聚會和神的關係。
Cell groups and fellowship's gathering and spiritual growth.
 - 3) 主賜智慧給牧者和執事們帶領神的聖工。
God provides wisdom to the pastor and deacons to lead God's ministry.

明恩堂 Vision Church website: visionchurch.org

2 West 64th Street, New York, NY 10023; Tel: 347-850-7139

-
- 1) 為尋找助理牧師、特別專注門徒培訓事工代禱。
Looking for an assistant Pastor with an emphasis on discipleship.

- 2) 為尋找全職兒童事工同工代禱。

Looking for a full time children's worker.

- 3) 為奧米康變種病毒餘浪之後、教會重新開放安排代禱。

Reopening again after Omicron wave.

- 4) 為教會在照顧家中老年雙親和失去家庭成員的會友們代禱，求神賜下醫治和安慰。

Healing for members who are taking care of elderly parents or have lost family members.

長恩堂 Community Church of Great Neck website: ccgny.org

2 Stoner Ave. Great Neck, NY 10021; Tel: 516-482-0672

-
- 1) 請大家為長恩堂今年的會員大會禱告，求神為長恩堂選出合神心意的同工，並帶領 3/6 號的會員大會一切平安順利！
Pray for our Church having congregational and coworker election meeting on March 6, 2022. May God guide the meeting.

傾恩堂 Community Church of Brooklyn Website: ocmccb.org

102 Ave. O Brooklyn NY 11204 ; Tel: 718-635-4305

-
- 1) 為傾恩堂三月份在布碌崙成立六週年感恩，求神繼續帶領教會在社區的服侍和傳福音的工作。
Praise the Lord for CCB's sixth anniversary in March, we pray for God's guidance to serve and evangelize the community.
 - 2) 為四月 18-20 日在賓州舉行教會春假退修會籌備代禱。
Pray for the preparation of the Spring Recess Church Retreat in Lancaster PA on April 18-20, 2022.
 - 3) 為教會牧者和領袖在疫情中牧養教會代禱、求神賜下智慧。
Pray God to give wisdom to the Pastor and leaders to lead the church during the pandemic.